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Litijska 38, 1000 Ljubljana 
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Štev.: 900-26/2009-2 
Datum: 16.2.2009 
 

Z A P I S N I K 
 
18. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, ki je bila v sredo, dne 4.2.2009 ob 17.00 uri,  v prostorih Službe 
za lokalno samoupravo, Litijska 38, Ljubljana. 
 
Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti 
Golovec, Mestne občine Ljubljana, gospod Gregor Feist.  
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: Breskvar Zinka, Đorović Borivoje, Feist Gregor,Kastelic Anton, Kastelic Avgust, 
Klemenc Viljem, Koestner Drago,  Igor Pigac,  Viljem Sušnik in Sandi Štepec.  
OSTALI PRISOTNI: Vesna Stojanović in Majda Cestnik, javni uslužbenki Službe za lokalno samoupravo, 
MU,  MOL.   
 
Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 10 članov sveta, kar 
pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
Nato je dal  na glasovanje naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

1. Potrditev zapisnika 17. seje sveta Četrtne skupnosti Golovec, MOL 
2. Pobude in predlogi članov sveta in občanov ČS Golovec 
3. Obravnava zbirnega pregleda prometne ureditve v ČS Golovec  
4. Obravnava predloga izvedbenega načrta izvajanja programov in projektov četrtne skupnosti Golovec  

vezanih na izvrševanje finančnega načrta  za leto 2009 ter imenovanje nadomestnega 
odredbodajalca za izvrševanje FN ČS Golovec 

5. Vzdrževanje otroških igrišč v letu 2009-predlogi ČS Golovec  
6. Razno 

 
Navzočih je bilo 10  članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10  članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 10  članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 

 
AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA 17.SEJE SVETA ČS GOLOVEC 
 
Predlog zapisnika 17. seje so člani prejeli z gradivom za sejo. 
Na predlog zapisnika ni bilo pripomb, zato je dal predsednik sveta na glasovanje predlog sklepa 1/18: 
Svet ČS Golovec potrjuje zapisnik 17.seje sveta ČS Golovec. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 2 
POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC MESTNE OBČINE 

LJUBLJANA IN OBČANOV ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 
 
1. Pobude člana sveta, Klemenc Viljema  
Član sveta, Klemenc Viljem je opozoril: 
- na neurejeno okolico hotela BIT (razrasel plevel, odlagališče odpadnega materiala….),  
- zemljišča ob Pesarski cesti, kjer so po odstranitvi vrtnih hišic in vrtičkov ostali kupi gradbenega materiala,  
  salonitnih plošč….  
- predlaga tudi, da ČS pristojni oddelek MOL obvesti in zaprosi za proučitev možnosti izgradnje  
  manjkajočega dela pločnika ob Pesarski cesti, predvsem zaradi varnosti otrok (bližina OŠ) 
 
Predsednik sveta je po razpravi dal na glasovanje predlog sklepa 2/18: 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana je obravnaval pobudo člana sveta, ki je 
opozoril na kopičenje odpadkov ob Pesarski cesti in v okolici hotela BIT.. 
Ob Pesarski cesti so po odstranitvi vrtičkov (vrtnih hišic) ostali kupi salonitnih plošč in drugih 
odpadkov. Prav tako je neurejena okolica hotela BIT (na delu, ki ni last hotela). Tudi tam se zbira 
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odpadni gradbeni material, raste nevaren plevel (ambrozija). Ta del zemljišča v veliki večini 
uporabljajo starejši občani in mame z majhnimi otroci, na poti do sprehajalne poti ob Ljubljanici. Svet 
Četrtne skupnosti Golovec zaprosi Inšpektorat MOL za izvedbo ustreznih ukrepov. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Predlog sklepa 3/18 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana je obravnaval pobudo člana sveta, ki je 
opozoril na pomanjkljivo cestno ureditev ob Pesarski cesti. 
Na Pesarski cesti med parkiriščem in uvozno cesto proti hotelu BIT, manjka cca 80 metrov pločnika. 
Na tem delu so posajena drevesa in raste trava. Pešci morajo zato hoditi ob cestišču ali prečkati 
cesto. Ogrožena je predvsem varnost otrok (bližina osnovne šole) in starejših občanov, ki ta del 
ceste uporabljajo za prehod do bližnje sprehajalne poti ob Ljubljanici proti Fužinam. Svet Četrtne 
skupnosti Golovec predlaga pristojnemu oddelku mestne uprave MOL, da predlog za izgradnjo 
manjkajočega dela pločnika uvrsti v prihodnje načrte prometne ureditve za območje ČS Golovec.        
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Pobude člana sveta, Pigac Igorja 
- predlog za določitev rednih mesečnih sej sveta ČS Golovec; člani sveta so se strinjali, da se seje sklicujejo  
  po potrebi 
- predlog za poostren nadzor nad nepravilno parkiranimi vozili znotraj Štepanjskega naselje, posebej v  
  okolici OŠ KDK, trgovine TUŠ….. 
- predlog za pospešitev postopka izgradnje podzemnih garaž; koordinatorka ČS je člane sveta seznanila, da   
  je trenutno postopek v fazi pridobitve lokacijskih informacij (vloge že posredovane). Po pridobitvi le-teh je  
  smotrno predloge lokacij ponovno obravnavati in morebiti nekatere od njih tudi izločiti (v osnutku IPN na  
  nekaterih od predlaganih lokacij gradnja podzemnih garaž sploh ni dopustna, bistveno je tudi, da je     
  zemljišče last MOL) 
- član sveta je izrazil nezadovoljstvo glede komunikacije s pristojnimi službami MOL, predvsem se nanaša na    
  posredovano pripombo stanovalcev Prištinske in Jakčeve ulice, s katero so nasprotovali možnosti pozidave   
  obstoječe zelenice med objekti teh dveh ulic. Stanovalci pričakujejo uradni odgovor. Koordinatorka ČS je  
  pojasnila, da so v gradivu, ki ga je svet ČS obravnaval na decembrski seji podane informacije in odgovori  
  na pripombe ČS, ki je tudi posredovala pripombo na IPN (nasprotovanje ČS pozidavam zelenic v naselju). 
- predlog za izvedbo aktivnosti, ki bi učinkovale na prepoznavnost in predstavitev delovanja ČS Golovec (tisk  
  majic z logotipom ČS, obveščanje v medijih, na spletni strani…..)  
 
Predsednik sveta je dal na glasovanje predlog sklepa 4/18: 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana je obravnaval problem mirujočega prometa 
(nepravilnega parkiranja) na pločnikih, dovoznih poteh, kolesarskih poteh in površinah za pešce, 
posebej pa je izpostavil okolico Osnovne šole Karel Destovnik-Kajuh, okolico trgovine TUŠ, okolico 
stanovanjskih objektov Jakčeva 39, 40 in 43. 
Svet Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana je mnenja, da je potrebno poostriti nadzor 
nad nepravilno parkiranimi vozili, predvsem na naštetih lokacijah ter predlaga pristojni službi 
mestnega redarstva, da  nadzor opravlja bolj pogosto in urnik dela prilagodi uram, ko je na kritičnih 
točkah parkiranih največ avtomobilov, to je v zgodnjih jutranjih in ob večernih urah.    
Svet ČS Golovec je ob obravnavi problema nepravilnega parkiranja izrazil zadovoljstvo nad 
izvajanjem ukrepov na zelo kritični lokaciji ob Hruševski cesti. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 3 
OBRAVNAVA ZBIRNEGA PREGLEDA PROMETNE UREDITVE V ČS GOLOVEC 

 
Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli pred sejo Sveta. V mesecu novembru 2008 je bil na sedežu ČS 
Golovec usklajevalni sestanek s predstavniki OGDP, MOL. Na sestanku je bilo dogovorjeno, da na OGDP 
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predloge ČS in občanov  proučijo ter nas obvestijo o možnosti realizacije predlaganih ukrepov prometnih 
ureditev. 
 
Predlog sklepa 5/18: 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana se je seznanil z zbirnim pregledom 
prometne ureditve za območje ČS Golovec. 
ČS Golovec se Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet, MU, MOL zahvaljuje za posredovane 
odgovore na predloge podane v preteklih letih in na usklajevalnem sestanku ter upa, da bodo naloge 
čim prej realizirane.           
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
AD 4 

OBRAVNAVA PREDLOGA IZVEDBENEGA NAČRTA IZVAJANJA PROGRAMOV IN PROJEKTOV 
ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC  VEZANIH NA IZVRŠEVANJE FINANČNEGA NAČRTA  ZA LETO 

2009 TER IMENOVANJE NADOMESTNEGA ODREDBODAJALCA ZA IZVRŠEVANJE FN ČS 
GOLOVEC 

 
Predlog izvedbenega načrta so člani sveta prejeli z vabilom za sejo. 
Po krajši razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje predlog sklepa 6/18: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec pooblašča predsednika sveta, Feist Gregorja, podpredsednike sveta, 
Kastelic Antona, Koestner Draga, Kastelic Antona in Štepec Sandija (komisija), da pripravijo predlog 
izvedbenega načrta za izvajanje programov in projektov ČS Golovec vezanih na izvrševanje 
finančnega načrta za leto 2009,ki ga bo svet obravnaval na naslednji seji.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Dnevni red je sprejet. 
 

 
AD5 

VZDRŽEVANJE OTROŠKIH IGRIŠČ V LETU 2009-PREDLOGI ČS GOLOVEC 
 

Poziv za sodelovanje ČS pri načrtovanju vzdrževanja otroških igrišč (posredovalo KPL, RAST) so člani sveta 
prejeli z vabilom za sejo. 
Po razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje predlog sklepa 7/18: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana na podlagi poziva  KPL d.d, Rast (9.1.2009) 
in na podlagi opravljenega ogleda stanja igrišč predlaga, da se glede na zasedenost igrišč, v načrt 
ureditve v letošnjem letu uvrstijo: 
-Steletova ulica (redna košnja brežine igrišča, sanacija poškodovanih betonskih okvirjev  
  rastlinjakov, nadomestitev starih dreves z samorodnim sadnim drevjem) 
- Bilečanska ulica (med stolpnicami Bilečanska 4 in 5, glede na stalne poškodbe obstoječe  
  mrežaste ograje okrog igrišča, predlagamo zamenjavo ograje) 
- Igrišče Robinzon (namestitev lesenih obrob peskovnika, nadomestitev pločevinastega  
  tobogana  s plastičnim, namestitev mrež na golih in koših) 
- Jakčeva ulica  22 in  38, ureditev grmovnic in žive meje  
- Ulica Angelce Ocepkove 3-13 (namestitev lesenih obrob peskovnika) 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 

 
AD 5 

RAZNO 
 
1. Na podlagi dogovora (družabno srečanje med Županom MOL in predsedniki svetov ČS MOL) naj ČS  
    podajo do tri prioritetne naloge, ki bi jih bilo potrebno rešiti v letu 2009 in predloge predstavnikov ČS, ki se   
    bodo udeležili ogleda sežigalnic odpadkov na Dunaju je dal predsednik sveta na glasovanje  
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Predlog sklepa 8/18: 
Svet ČS Golovec predlaga prioritetne naloge, za katere meni, da jih je potrebno čim prej realizirati: 

- zaščita površin za pešce in zelenic s postavitvijo fizičnih ovir (količkov) v okolici OŠ Karel 
Destovnik Kajuh in bližnjih treh stolpnic (Jakčeva 43, 40 in 39), tako da bo onemogočen 
dostop osebnim vozilom v notranjost Štepanjskega naselja 

- razmejitev površin za sosesko Štepanjsko naselje oz. ureditev lastništva (razmejitev med 
javnim in zasebnimi zemljišči) 

- dokončanje izgradnje pločnika na Cesti v Bizovik (Pednarca) in izgradnja pločnika na Ulici 
miru. 

 
Predlog sklepa 9/18:  
Svet ČS Golovec se je odločil, da se ogleda sežigalnic na Dunaju udeležijo predsednik sveta Feist 
Gregor, podpredsednika sveta Koestner Drago in Kastelic Anton ter član Kastelic Avgust. O tem, 
katera dva predstavnika ČS se bosta ogleda udeležila, bo svet odločil, ko bo znan točen datum 
predvidenega ogleda.  
 
O predlogih sklepov so člani sveta glasovali hkrati. 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Dnevni red je sprejet. 
 
2. Na podlagi dopisa Zveze upokojencev SLS je dal predsednik sveta na glasovanje 
 
Predlog sklepa 9/19: 
Svet  Četrtne skupnosti Golovec Mestne občine Ljubljana se je seznanil z dopisom Zveze 
upokojencev SLS pri MO Ljubljana in meni, da je na območju ČS Golovec smotrno proučiti možnost 
razširitve  oziroma povečanja kapacitet obstoječega Doma starejših občanov, Ob Sotočju 
(Štepanjsko naselje). Glede na predvidene gradnje in poselitve v naselju Bizovik pa daje predlog za 
gradnjo doma starejših tudi na območju Bizovika.           
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Svet ČS Golovec je obravnaval  in se seznanil z odgovorom na posredovan sklep glede izlivanja vode iz 
vodotoka na Periški cesti in Poti na visoko v Bizoviku. 
Po razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje predlog sklepa 10/18: 
Svet ČS Golovec zaprosi Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet, MOL za odgovor in 
informacijo o lastništvu dela vodotoka (fizična oseba?) in izdelovalcu hidrološkega hidravličnega 
elaborata, potrebnega za pripravo ustrezne projektne dokumentacije. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
Dnevni red je bil izčrpan, zato je predsedujoči  sejo zaključil ob 20.00 uri. 
 
Zapisala: 
Vesna Stojanović                                               Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Golovec 

        Mestne občine Ljubljana        
                Gregor FEIST                           


